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PROCES-VERBAL 
încheiat astăzi, 06.07.2022, în cadrul şedinţei extraordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Fălticeni 
 

             Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 

Dispoziţia nr. 657 din  01.07.2022, în conformitate cu prevederile art. 133, alin. 2, lit. a, 134, alin. 
1, lit. a, alin. 3, lit. b, art. 135, alin. 1 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările ulterioare.  
 La şedinţă participă un număr de 14 consilieri locali din 19 convocați. Absenteaza 
nemotivat următorii consilieri locali: Chirilă Violeta – Gabriela, Gavril Elena, Matei Gabriel, 
Mateiciuc Silviu – Nicolae și Sandu Ioan-Sergiu.  

  D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Bună ziua, bine ați venit la ședința 
extraordinară a Consiliului Local. Materialele au fost transmise in termen. Mai sunt unele modificari 
la proiectul cu decontarea cheltuielilor pentru cele trei delegații. Am suplimentat suma.  Alte 
propuneri pentru ordinea de zi?  

D-na consilier local, ed. Amarie Mariana propune punctul Diverse. 
Se supune la vot ordinea de zi in totalitate respectiv: 

            1. Proiect de hotărâre privind organizarea şi desfăşurarea Programului "Zilele 
Municipiului Fălticeni" – ediţia 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 2. Proiect de hotărâre privind alocarea de la bugetul local al municipiului Fălticeni a 
sumei de 28.637 lei în vederea decontării cheltuielilor ocazionate de vizita delegaţiilor din 
Kėdainiai – Lituania și Wołomin - Polonia, la Fălticeni, în perioada 19 – 24 iulie 2022- iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 3. Diverse 
   Ordinea de zi, în totalitate, se aprobă în unanimitate, respectiv cu 14 voturi „pentru” 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
organizarea şi desfăşurarea Programului "Zilele Municipiului Fălticeni" – ediţia 2022 - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Aveți în prezentul material atât 
programul, cât și sumele de bani aferente pentru fiecare obiectiv. Este un program care se întinde 
de sâmbătă, 16 iulie până miercuri 20 iulie, plus o zi de activitate pe 24 iulie. Sunt activități diverse, 
încercăm să ne adresăm unui public cât mai larg. În primul rând e vorba de tradiționalul Bâlci, așa 
cum îl știe toată lumea și a fost punct de atracție, realizat cu asocierea între Municipiul Fălticeni și 
SC Yannis Baby Parc SRL Botoșani. Partea de scenă va fi pe terenul de tenis, acea parte între 
tribuna oficială a stadionului și sala de sport. E o suprafață destul de mare. Nu putem face în 
centrul orașului din cauza unei restricții. Mai sunt doi ani de garanție a lucrării și orice fel de 
spectacol ne poate cauza pierderea garanției. Investițiile pe care le-am realizat acolo au fost 
minime. Avem utilități, grupuri sanitare, e o zonă pe care o vom folosi pentru manifestări cultural - 
artistice. Avem multe manifestări, activități sportive, religioase, slujba religioasă de Sf. Ilie, apoi 
nunta de aur, unde avem record anul acesta. Sunt 45 de cupluri luate în calcul. În general, aveam 
undeva până în 25, 30. Acum 50 de ani a fost un an bun pentru căsătorii. Această festivitate va fi 
la Catedrală, fiind mai mare spațiul, cu posibilitatea de a sta jos, cu multe locuri pentru prieteni. 
Avem toate activitățile, de la tenis de masă, tenis de câmp, înot, fotbal, concerte, concursuri, 
donația Grigore Ilisei. Așa cum știți, am primit donație o serie de cărți, obiecte de artă, valoroase 
de la familia Ilisei. Le mulțumim foarte mult. Partea de mobilier au făcut-o ei în totalitate. Sunt 
lucruri foarte frumoase, le-am pus la dispoziție o camera la Muzeul Ciurea și invitația mea este de 
a participa marți, la ora 11 la eveniment. În rest va fi Șezătoarea copiilor, premierea olimpicilor și a 
cadrelor didactice. Fără sportivi, pe ei îi vom premia la sfârșitul anului, în luna decembrie, 
deoarece sunt competiții care nu sunt finalizate. Vor mai fi trupe de folclor de la nivel local, slujba, 



foc de artificii la ora 23, în centru. Pe Aleea Pietonală, vis a vis de Trezorerie, va fi amplasat Târgul 
meșteșugarilor, pentru cei cu anticariat, fără cei cu alimentația publică, fără mirosuri, fără fum, fără 
altele. 
 D-nul consilier local, Haidău Răzvan - Petrică – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

   D-nul consilier local, Haidău Răzvan - Petrică – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
14 voturi „pentru”. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
alocarea de la bugetul local al municipiului Fălticeni a sumei de 28.637 lei în vederea 
decontării cheltuielilor ocazionate de vizita delegaţiilor din Kėdainiai – Lituania și Wołomin - 
Polonia, la Fălticeni, în perioada 19 – 24 iulie 2022- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Sunt orașe cu care avem relații de 
colaborare și înfrățire. Ne bucurăm că reluăm aceste relații acum, după doi ani de pandemie. De 
fapt din Kėdainiai sunt două delegații, una oficială care cuprinde un deputat de pe zona lor și 
oameni de afaceri. Bineînțeles că va trebui să le întoarcem vizita, cu temele făcute din punct de 
vedere economic. Mai sunt cinci copii care au obținut rezultate la concursurile școlare. Aici vom 
face ceva economie, pentru că acești copii vor sta în condiții de reciprocitate la copii din Fălticeni.  
Atunci când vor merge copiii noștri la ei, o să stea la fel. Nu vom avea costuri cu mâncarea și 
cazarea lor. Costurile vor fi la deplasări, vizite și celelalte lucruri pe care dorim să le facem. După 
cum vedeți, toate costurile sunt trecute în anexă. Este un program complex. Vor să meargă la Iași, 
Voroneț, Cacica, în comunitatea poloneză, unde vom avea parte de un spectacol  și o cină. L-am 
invitat și pe domnul Lungu la ședința festivă, unde ne vom cunoaște cu cele trei delegații. La 
Mănăstirea Slatina, avem un prânz pentru toată lumea, gratuit. Activitățile sunt foarte frumoase și 
sperăm să reînvie discuțiile pe care le-am avut la începutul pandemiei. 
 D-nul consilier local, Haidău Răzvan - Petrică – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, Jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

   D-nul consilier local, Haidău Răzvan - Petrică – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
14 voturi „pentru”. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respective punctul Diverse. 
 D-na consilier local, ed. Amarie Mariana: Nu știu dacă a ajuns la cunoștința 
dumneavoastră cazul domnului profesor Popa Gheorghe. 
    D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Domnul Rădulescu se ocupă 
chiar acum de această problemă. Acum câteva minute am discutat. 



    D-na consilier local, ed. Amariei Mariana: Ținând cont că mi-a fost diriginte și 
profesor, am zis că voi pune în discuție astăzi situația dumnealui. Din câte am eu la 
cunoștință,  a dat apartamentul unui nepot.   
   D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Da, dar cu uzufruct viager este 
dat nepotului. Dar atât timp cât trăiește domnul Popa, apartamentul este al lui.  
   D-na consilier local, ed. Amarie Mariana: Dar are obligația să aibă grijă de el. Și 
am zis că poate primăria poate face ceva în acest  sens. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe- Cătălin Coman: Azi dimineață era la Vice. A 
ajutat și Bogdan Irimia. Îi asigura o masă în fiecare zi. Acum, de exemplu, este la doamna 
Gafencu. Să stiți că este greu de comunicat cu domnul profesor. 
 D-na consilier local, ed. Amarie Mariana: Este și în vârstă.  Are 93 de ani. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Eu l-am văzut căzut pe jos, pe 
stradă, de vreo două ori. S-a împiedicat pur și simplu și deși mă cunoaște foarte bine, mi-a 
fost foarte greu să îl conving să mă lase să îl ridic. Nepotul e din partea soției și nu prea îl 
interesează. 
 D -na consilier local, ed. Amarie Mariana: Păi nu, că nici nu răspunde la telefon.  
 D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Așteaptă să se termine, din 
păcate. Alexandru poate spune mai multe. 
  D-nul administrator public, prof. Rădulescu Alexandru: În clipa asta, 
profesorul este plecat în plimbare. Dumnealui este încă apt fizic. Se mișcă, nu pot suna la 
112. L-am rugat pe domnul Sorin Gafencu, cât se poate, să-l mai însoțească, până 
duminică, când vine nepotul. Atunci, trebuie purtată o discuție. Dacă se întâmplă ceva, 
putem suna la 112. La 112 îl duc la spital, la spital constată, poate, o abatere psihică. Clar, 
se duce la Burdujeni, nu se duce la Câmpulung, unde ar vrea prietenii. Este o procedură, 
dar noi ca primărie nu am putea-o iniția, pentru că nu ține de noi. El, acum, nu este inapt 
nici psihic, nici fizic. Este un cetățean care vrea să se plimbe prin ploaie, pur și simplu. 
Mănâncă, se duce la restaurant, își bea cafeaua, se duce acasă. 
  D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Cu societatea femeilor ați vorbit 
ca să îl ajute? 
 D-nul administrator public, prof. Rădulescu Alexandru: Am vorbit cu d-na 
Gafencu, cu doamnele din Organizația femeilor ortodoxe, să îl ajute cât se poate. Ce se 
întâmplă în casă… nu poți intra în casă. 
 D-na consilier local, ed. Amarie Mariana: Nu, până nu vine nepotul nu se poate 
intra.  
 D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Noi am făcut o comunicare prin 
asistență socială către nepot și este plecat. Dar duminică vine și luni vom avea o discuție 
clară. 
  D-nul administrator public, prof. Rădulescu Alexandru: Până duminică va fi 
cumva monitorizat, dar cât ne permite legea. 
 D-na consilier local, ed. Amarie Mariana: Corect, mulțumesc. 
   D-nul consilier local, Haidău Răzvan - Petrică – preşedinte de ședință: Alte 
intervenții? 
 D-nul consilier local, ing. Moroșanu Gabriel: La stadion, nu puteți să faceți o 
reabilitare, să faceți în mod continuu spectacole? Pentru că se câștigă bani și va ajuta și 
economia locală. Nicăieri în județ nu este un loc în care să dai niște boxe tare, fără să ai 
reclamații de la cetățenii din oraș. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Acolo, în partea de sus am 
reparat și chiar vă rog să mergeți să vă uitați, că erau tot felul de boscheți. Arată elegant și 
se pot organiza evenimente în condiții bune. Stadionul… nu-i pot shimba destinația decât 
cu avizul  MinisteruluiTineretului și Sportului, care nu-l dă. Ne-am chinuit mult să facem un 



stadion nou, cu toate că am preferat să ne orientăm pe ăla vechi. Nu am putut, ne-am 
luptat vreo 5 luni de zile pană la limita de maturitate a proiectului, pentru că-l pierdeam 
oricum. Voiam să facem în zona stației de epurare. Cinci luni ne-am luptat să-i convingem 
să reabilităm stadionul de la vale. Nu au fost de acord, au zis că nu discută decât de baze 
noi. 
 D-nul consilier local, ing. Moroșanu Gabriel: Nu dă voie să repari? 
 D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Nu permit decât reabilitări cu 
bani de la CNI. Dar partea de sus arată bine. Jos, vom avea bâlci. Noi le-am mai cârpit, ca 
să zic așa, cu resurse proprii, e tuns, curățat, aranjat. 
             D-nul consilier local, ing. Moroșanu Gabriel: Eu mă gândeam, că dacă se 
repară tribuna, se poate face spectacol acolo. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Asta nu e schimbare de 
destinație. Schimbarea destinației este dacă construim o scenă permanentă. Așa, să 
organizezi spectacole, e voie. Și pe Stadionul Național sunt evenimente. 
             D-nul consilier local, ing. Moroșanu Gabriel: Asta zic. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Ca să reparaăm tribuna trebuie  
bănuți mulți.  Trebuie consolidată, poate renunțat la una din cele două tribune, care s-au 
prăbușit. Acolo cred că soluția tehnică va fi curățarea zonei. Până nu vine un expert să ne 
spună, nu putem face nimic. Plus că este cantina aia construită sub tribună, care s-a 
prăbușit cu totul. Nu știu ce trebuie făcut acolo, în zona respectivă.  Despre prezența la 
ședință, Curtea de Conturi ne-a avertizat și luna asta, o parte dintre dumneavoastră veți 
avea o surpriză neplăcută financiar. Încă avem Curtea de Conturi la Fălticeni și au cerut 
indemnizatiile consilierilor.  
 D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: În legătură cu ședințele, revin cu 
rugămintea dacă am putea face ședințele extraordinare, cele mai scurte, dacă le putem 
face online. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe- Cătălin Coman: Nu mai este pandemie, nu mai 
putem. 
 D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Suceava, în continuare  fac. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Da, dar fără bani. Adică, tot 
trebuie să ne întâlnim.  
 D-na consilier juridic Ciocan Simona: Și mai este procedura cu votul care nu se 
poate respecta în online. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Ce trebuie să luați în calcul este 
că trebuie să ne vedem de două ori pe lună, ca să luați plata integral. 
 D- nul consilier local, Stoica Cozmin: Sunt perfect de acord. Dar dacă există 
unul, două puncte, astea le putem face și online. Cel puțin, la ordinară nu există să nu 
facem fizic. Am discutat cu colegii din Consiliul Local din Suceava și mi-au zis că ei au 
totul pus la punct. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Totul pus la punct și mai 
investesc în sala de ședințe 1 milion de euro. Poate tehnologia să coste mult. 
 D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin:  În ce înseamnă soft, limita e cerul.  
 D-nul primar, prof. Gheorghe -Cătălin Coman:  Adică, oricât. Cât de mult.  
 D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin:  Da. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  Eu vă mulțumesc.  
 D-nul consilier local, Haidău Răzvan - Petrică – preşedinte de ședință declară 
ședința închisă. 
 Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
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